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 1.  Kontaktperson  

Förnamn Silja 
Efternamn Metsola 

Telefonnummer 
E-post 

 

 
  2.  Fullmäktigemotion  

Skapat datum 17.1.2023 12.43 
Rubrik UTREDNING OM TÄCKT HALL FÖR INLINEHOCKEY 
Fullmäktigemotion Det finns ingen täckt rink för inlinehockey i Borgå eller Östra Nyland.  Vintersporter 

är populära i Borgå, så det skulle finnas behov för en rink där man kunde spela 
inlinehockey vid sidan om de andra grenarna. Eftersom vädret varierar kraftigt på 
vintern, finns det en brist på sportutrymmen med tak. Således kunde hallen också 
hyras ut till andra klubbar i Östra Nyland, samt möjligen också för allmänheten för 
rullskridskoåkning. 

 
En inlinehockeyhall är billigt att sätta upp, i och med att man kan 
återanvända gamla/använda väggar från andra rinkar, och hallens golv 
kan vara av jämt betong. 
Exempelvis finns det hallbyggnader på industriområden i Östermalm och 
Ölstens vars användning kunde kartläggas. I motionen begärs att staden 
utreder och kartlägger en lämplig hall i storleken 1000–2000m2. 

 
Seppo Ijäs, stadsfullmäktigeledamot, Saml-KD fullmäktigegrupp 
Silja Metsola, stadsfullmäktigeledamot, Saml-KD 
fullmäktigegrupp  
Nina Uski stadsfullmäktigeledamot, Saml-KD fullmäktigegrupp 
Hilkka-Leena Orava, stadsfullmäktigeledamot, Saml-KD fullmäktigegrupp 
Jere Riikonen, stadsfullmäktigeledamot, Saml-KD fullmäktigegrupp 


